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Rada Miasta Łuków 
Radni 

Protokół Nr IV/2024 

z  sesji Rady  Miasta  Łuków 

w dniu 17 lipca 2024 roku  

Obrady rozpoczęto 17 lipca 2024 r. o godz.08:30, a zakończono o godz.10:56 tego samego 

dnia. 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta im. Jana Pawła II przy ul. Józefa 

Piłsudskiego 17 w Łukowie. 

 

Stan ustawowy radnych                                     -     21 

Obecnych                                                           -     19 

Nieobecnych                                                      -       2 

Obradom przewodniczył: 
 Artur Czubaszek   – Przewodniczący Rady 

1. Otwarcie. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 1 porządku obrad – 

Otwarcie. 

Otworzył IV nadzwyczajną sesję Rady Miasta Łuków.  

Przywitał wszystkich przybyłych na sesję. 

Przywitał Zastępcę Burmistrza Pana Mateusza Popławskiego, Skarbnika Miasta Panią Barbarę 

Leszczyńską, Sekretarza Miasta Pana Waldemara Siurka. 

Przywitał Wicestarostę Powiatu Łukowskiego Pana Janusza Kozioła. 

Przywitał naczelników, kierowników i pracowników Urzędu Miasta. 

Przywitał wszystkich oglądających transmisję z dzisiejszej sesji w przekazie internetowym.  

Przypomniał, że transmisja sesji prowadzona jest na stronie internetowej Miasta www.lukow.pl. 

– link do transmisji znajduje się w zakładce Rada Miasta Łuków. W tej zakładce dostępne  

są także wyniki głosowań imiennych Państwa radnych. 
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Stwierdził, że w obradach IV sesji uczestniczy aktualnie zgodnie  z listą obecności  

19 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 osób stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

Na wezwanie Artura Czubaszka Przewodniczącego RM zgromadzeni w sali obrad uczcili 

minutą ciszy pamięć zmarłej w dniu 27 czerwca br. p. Marii Balińskiej – byłej dyrektor ŁOK  

w Łukowie, kierownika kina „Oaza”, radnej Rady Powiatu Łukowskiego I kadencji. 

2. Przyjęcie wniosków do przedstawionego porządku obrad. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 2 porządku obrad -  

Przyjęcie wniosków do przedstawionego porządku obrad. 

Zwrócił się do Państwa radnych, mówiąc, że sesja została zwołana w trybie art. 20 ust. 3 ustawy 

z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym, na wniosek Zastępcy Burmistrza  

Pana Mateusza Popławskiego  z dnia 15 lipca 2024 roku działającego z upoważnienia 

Burmistrza Miasta Pana Piotra Płudowskiego z dnia 1 lipca 2024 roku. Do wniosku dołączono 

porządek obrad oraz projekty uchwał.  

Przypomniał, że do zmiany porządku obrad sesji nadzwyczajnej konieczne jest uzyskanie 

bezwzględnej większości głosów ustawowego składu Rady i dodatkowo zgody wnioskodawcy.  

Zapytał, czy są wnioski bądź uwagi do przedstawionego porządku obrad ? Stwierdził, że nie 

widzi.  

Poinformował, że porządek obrad IV nadzwyczajnej sesji przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie 
2. Przyjęcie wniosków do przedstawionego porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej  

dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Łukowa. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej  

w formie dotacji celowej dla Powiatu Łukowskiego na dofinansowanie zadania  
pn. ,,Dostosowanie pomieszczeń do funkcjonowania oddziału ortopedycznego". 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 r. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Łuków. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta Łuków. 
9. Zamknięcie. 
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3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej  
dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Łukowa. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 3 porządku obrad –

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej  

dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Łukowa. Oddał głos Zastępcy Burmistrza. 

 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza – omówił projekt uchwały. Poprosił 

przedstawiciela firmy TRAKO – wykonawcę Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej  

dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Łukowa o przedstawienie dokumentu. 

 

Konrad Adamczuk-firma TRAKO (uczestnictwo zdalne) – przedstawił prezentację  

pt.:  „Projekt Plan Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Łukowa 2030 z perspektywą 2040”. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję.  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Jarosław Okliński Wiceprzewodniczący RM, Monika Jędrzejkowska Radna, Krzysztof 

Okliński Radny, Sławomir Smolak Radny, Paweł Stoga Radny. 

 

Wyjaśnień i odpowiedzi na zadawane pytania udzielali:  

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza, Anna Kicińska Naczelnik Wydziału ZPiP, Janusz 

Kozioł Wicestarosta Łukowski, Konrad Adamczuk-firma TRAKO. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku 

kworum.  Przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla 
Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Łukowa. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Artur Czubaszek, Artur Gałach, Grzegorz 
Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Krzysztof Jodełko, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, 
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Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir 
Smolak, Paweł Stoga, Przemysław Wereszczyński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Monika Jędrzejkowska, Tomasz Świniarski 
NIEOBECNI (2) 
Emilia Chruściel, Maciej Kazana 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 

że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Planu 
Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Miejskiego Obszaru 
Funkcjonalnego Łukowa 
 

Uchwała otrzymała nr IV/31/2024 i stanowi załącznik do protokołu. 
 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej dla Powiatu Łukowskiego na dofinansowanie zadania pn. ,,Dostosowanie 
pomieszczeń do funkcjonowania oddziału ortopedycznego". 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 4 porządku obrad - 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej dla Powiatu Łukowskiego na dofinansowanie zadania pn. ,,Dostosowanie pomieszczeń 

do funkcjonowania oddziału ortopedycznego". 

 

Janusz Kozioł Wicestarosta Łukowski – w imieniu Zarządu Powiatu Łukowskiego 

podziękował Wysokiej Radzie za uchwalenie Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Łukowa. Dodał, że w przyszłym tygodniu, po podjeciu 

uchwał przez kolejne samorządy, będzie możliwość, aby zwrócić się do Ministra Infrastruktury 

o wyrażenie opinii w sprawie Planu. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  poprosił Pana Burmistrza o omówienie 

przedłożonego projektu uchwały.  

 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza – wyznaczył do referowania Sekretarza Miasta. 

 

Waldemar Siurek Sekretarz Miasta/Naczelnik Wydziału Organizacyjnego – omówił 

projekt uchwały. Dodał, że szczegółowych informacji w sprawie wniosku o udzielenie pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Łukowskiego, mogą udzielić obecni na sali 

Wicestarosta Powiatu Łukowskiego oraz Dyrektor SPZOZ w Łukowie. 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję.  

 

Głos w dyskusji zabrał: 

Sebastian Ignaciuk Radny. 

 

Informacji i odpowiedzi na pytanie udzielali: 

Mariusz Furlepa Dyrektor SPZOZ w Łukowie, Janusz Kozioł Wicestarosta Łukowski. 

 

Grzegorz Gomoła Radny – zadeklarował wolę udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej dla Powiatu Łukowskiego na dofinansowanie zadania  

pn. ,,Dostosowanie pomieszczeń do funkcjonowania oddziału ortopedycznego". Uznał za 

słuszne, aby Miasto Łuków wyróżniło się na tle pozostałych samorządów powiatu 

łukowskiego, ustalając koszt dofinansowania 12 zł/ mieszkańca.  

Zwrócił się do Dyrektora SPZOZ z pytaniem, czy został już opracowany wstępny kosztorys  

zadania? Z kolei dopytał, czy dobrze rozumie, że chodzi o utworzenie oddziału 

ortopedycznego? 

 

Mariusz Furlepa Dyrektor SPZOZ – odpowiedział, że kosztorys został opracowany i opiewa 

na kwotę 2 400 000 zł samego remontu, zaznaczając,  że kosztorys weryfikuje przetarg. Z kolei 

poinformował, że złożony został wniosek w systemie IOWISZ o utworzenie oddziału 

ortopedycznego. Najbliższe miesiące pokażą, czy powstanie oddział ortopedyczny czy 

pododdział. Na wybór modelu funkcjonowania  nowej komórki wpłynie wycena procedur 

realizowanych przez poszczególne komórki. 

 

Grzegorz Gomoła Radny – dopytywał, czy SP ZOZ w Łukowie dysponuje pozytywną opinią 

o celowości tej inwestycji ? 

 

Mariusz Furlepa Dyrektor SPZOZ – odpowiedział, że na dniach zostanie wydana opinia  

o celowości tej inwestycji. Dodał, że ma wiedzę, iż opinia Urzędu Wojewódzkiego oraz NFZ 

w tej sprawie będzie pozytywna. 

 

Grzegorz Gomoła Radny – wyjaśnił, że Jego pytanie wynika z faktu, że we wniosku złożonym 

przez Starostę Łukowskiego w tej sprawie, nie ma informacji na ten temat. Dalej wskazał, że 

zgodnie z art. 115 ustawy o działalności leczniczej jst mogą dofinansować inwestycje  
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w ochronie zdrowia, jednak warunkiem jest posiadanie pozytywnej opinii o celowości 

inwestycji. Konkludując, wskazał, że Miasto może przekazać taką dotację wówczas, gdy 

podmiot posiada pozytywną decyzję o celowości inwestycji. Złożył wniosek, określając go 

jako: „Wniosek formalny”  w sprawie zmiany projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli 

udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Łukowskiego na 

dofinansowanie zadania pn. ,,Dostosowanie pomieszczeń do funkcjonowania oddziału 

ortopedycznego" w następujący sposób:  

1. w paragrafie 1  kwotę 274 590 zł zastępuje się kwotą 329 508 zł.  

Koszt dofinansowania Powiatu Łukowskiego przez Miasto Łuków wynosiłby wówczas  
12 zł/ mieszkańca.  

2. w paragrafie 2 dodaje się zapis: po uzyskaniu przez SPZOZ w Łukowie pozytywnej 

opinii o celowości inwestycji, o której mowa w art. 95 ust 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 

2004 r. o świadczeniach opieki zdrowotnej finansowanych ze środków publicznych.  

Wyjaśnił, że samorząd nie może udzielić dotacji bez posiadania decyzji o celowości inwestycji 

(IOWISZ). 

Złożył wniosek w formie pisemnej. 

Wniosek stanowi załącznik do protokołu. 

 

Głos w dyskusji zabrał: 

Jarosław Okliński Wiceprzewodniczący RM. 

 

Odpowiedzi na pytanie udzielił: 

Mariusz Furlepa Dyrektor SPZOZ w Łukowie. 

 

Krzysztof Okliński Radny -  złożył wniosek o zarządzenie 10-minutowej przerwy. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  ogłosił 10 minut przerwy. Po przerwie wznowił 

obrady sesji. Przypomniał, że do procedowanego projektu uchwały zostały zgłoszone dwie 

poprawki. Poinformował, że głosowanie nad poprawkami będzie przeprowadzone według 

kolejności zgłoszeń. Zwrócił się do Państwa radnych z pytaniem, czy przed głosowaniem nad 

poprawkami ktoś chciałby jeszcze zabrać głos ? 
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Głos w dyskusji zabrali: 

Grzegorz Gomoła Radny – uzupełnił wniosek, proponując, aby różnicę w kwotach 

dofinansowania z paragrafu 1 tj. kwotę 54 918 zł pokryć ze środków wolnych. 

 

Jerzy Siwiec Radny – poprosił o przypomnienie treści zgłoszonych wniosków formalnych.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wyjaśnił, że zgłoszony przez radnego Grzegorza 

Gomołę wniosek formalny należy traktować jako poprawki do projektu uchwały. Odczytał treść 

poprawek. 

 

Jerzy Siwiec Radny – przypomniał treść § 3 projektu uchwały. Ocenił, że wniosek jest 

bezprzedmiotowy, wyjaśniając, że szczegóły zostaną uwzględnione w umowie. Dodał, że jeśli 

uzyskanie opinii jest obligatoryjne, to żaden prawnik nie podpisze się pod umową w przypadku 

braku tejże opinii. 

 

Paweł Stoga Radny – nie zgodził się z przedmówcą. Zaznaczył, że umowę podpisze  

Pan burmistrz z Panem starostą, a radni mają jedynie wyrazić zgodę na dokonanie czynności. 

Podkreślił, że jako radny chce mieć pewność, że wydawanie publicznych pieniędzy będzie 

odpowiednio zabezpieczone. Odwołał się do zapisu, że inwestycje związane z działalnością 

leczniczą, których wartość kosztorysowa przekracza 2 mln zł., muszą spełniać określone 

warunki. Przypomniał, że Pan dyrektor poinformował, że wartość kosztorysowa wynosi  

2 400 000 zł.  Wniosek o wydanie opinii dotyczy inwestycji, które są niezbędne  

do prawidłowego udzielenia świadczeń opieki zdrowotnej. Uważa, że radni powinni mieć 

zagwarantowane, że wszystkie warunki zostaną spełnione. Podkreślił, że nie widzi powodu,  

dla którego proponowany zapis nie miałby się znaleźć w uchwale. 

 

Grzegorz Gomoła Radny – odniósł się do słów radnego Siwca, stwierdzając, że wniosek nie 

jest bezprzedmiotowy. Zacytował art. 115 ust. 4a ustawy o działalności leczniczej. Dalej 

wyjaśnił, że opinia ta jest wymagana, i dodanie odpowiedniego zapisu nie przeczy  

tej konieczności, a jedynie potwierdza stan rzeczy, że wydatkując środki publiczne, mamy 

pewność ich celowego wykorzystania. Zaznaczył, że wcześniej samodzielne publiczne zakłady 

opieki zdrowotnej mogły wydawać środki na cele inwestycyjne dowolnie, co zmienił 

ustawodawca, wprowadzając wymóg opinii fachowców z Urzędu Wojewódzkiego  

i Narodowego Funduszu Zdrowia dla inwestycji przekraczających 2 mln zł. Podkreślił,  
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że ta opinia ma na celu potwierdzenie celowości wydatków. Kończąc wypowiedź, wyraził 

poparcie dla wsparcia szpitala, informując, że wniosek jest na ukończeniu, a pozytywna ocena 

celowości inwestycji jest kwestią czasu. Burmistrz, zobligowany do wykonania uchwały, 

sprawdzi tę kwestię i przekaże środki, zgodnie z uchwałą Rady. 

 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza – przyznał, że poprawka złożona przez radnego 

Grzegorza Gomołę ma sens. Rada Miasta obliguje Burmistrza do podjęcia określonych działań 

przed podpisaniem umowy. Poprosił radcę prawnego UM o opinię. 

 

Michał Mościcki radca prawny UM – poprosił o przybliżenie tematu i postawienie 

konkretnego pytania, w przedmiocie którego winien się wypowiedzieć. 

 

Grzegorz Gomoła Radny – powiedział, że pierwsza poprawka ma charakter techniczny  

i dotyczy zwiększenia kwoty dofinansowania. Wnioskodawca prosi o kwotę 274 590 zł,  

co wynika z przeliczenia 10 zł na mieszkańca. Zaproponował, aby kwota ta wynosiła 12 zł  

na mieszkańca, co daje łącznie 329 508 zł oraz, aby sfinansować różnicę z wolnych środków, 

czyli z tych samych środków, z których planowana jest dotacja w pierwotnej wysokości. 

 

Michał Mościcki radca prawny UM –  wyraził zrozumienie dla propozycji, jednak miał 

pewne obiekcje. Podkreślił, że jego uwagi nie dotyczą słuszności ani kwestii merytorycznych. 

Zwrócił uwagę, że proponowana zmiana w zasadzie tworzy nową uchwałę. W związku z tym, 

gdyby dzisiaj zdecydowano się na wprowadzenie tej zmiany, nie zostałby zachowany cały 

wymagany tryb legislacyjny. Uchwała w konkretnej postaci powinna zostać przedstawiona 

radnym jako projekt z odpowiednim wyprzedzeniem, a następnie skierowana do głosowania 

przez przewodniczącego. Technicznie, aby wprowadzić tę zmianę, Państwo radni nie powinni 

głosować nad dzisiejszym projektem, ale powtórzyć całą ścieżkę legislacyjną. 

 

Grzegorz Gomoła Radny – zapytał, czy dopuszczalne jest wprowadzanie poprawek  

do uchwały na forum Rady Miasta, argumentując, że jest to zwykła poprawka techniczna, która 

nie zmienia istoty uchwały. Wyraził przekonanie, że nie ma potrzeby tworzenia nowej uchwały, 

ponieważ zwiększenie kwoty dofinansowania nie stanowi problemu, mając na uwadze,  

że źródło pokrycia jest zapewnione. Podkreślił, że według niego poprawka jedynie modyfikuje 

uchwałę, co jest zgodne ze Statutem Miasta. 
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Michał Mościcki radca prawny UM – nie zgodził sie z argumentacją prezentowaną przez 

przedmówcę. Tytułem przykładu wskazał na uchwałę dotyczącą rozszerzenia strefy parkowania 

obejmującą trzy ulice. Zapytał, czy w ramach poprawki można dopisać podczas obrad sesji 

następne 18 ulic ? Uznał, że nie. W Jego ocenie jest to dokładnie ta sama sytuacja 

 

Grzegorz Gomoła Radny –  omówił drugą zgłoszoną poprawkę. Wyjaśnił, że druga poprawka 

nie zmienia wartości finansowych ani nie rozszerza projektu o dodatkowe elementy. Poprawka 

polega na dodaniu warunku, że dotacja będzie przekazana przez burmistrza tylko wtedy,  

gdy otrzyma informację o pozytywnej ocenie wniosku podmiotu, którego dotyczy dotacja. 

Przywołał artykuł 115 ust. 4a ustawy o działalności leczniczej. Podkreślił, że głosując  

nad przyznaniem dotacji celowej, chce mieć pewność, że jest ona zgodna z wymaganymi 

aktami prawnymi, a więc z przywołanym art. 115 ust. 4a w kontekście art. 114 ust. 1 pkt 2 i 3 

oraz art. 95d ust. 1 ustawy o świadczeniach opieki zdrowotnej finansowanych ze środków 

publicznych. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zarządził 5-minutową przerwę techniczną.  

Po przerwie wznowił obrady.  

 

Michał Mościcki radca prawny UM – pozytywnie zaopiniował drugą poprawkę zgłoszoną 

przez radnego Grzegorza Gomołę. 

 

Grzegorz Gomoła Radny – oświadczył, że po wysłuchaniu radcy prawnego, wycofuje 

pierwszą poprawkę, pozostawiając ją jako materiał do kolejnej dyskusji. Poprosił o poddanie 

drugiej poprawki, która uzyskała pozytywną opinię radcy prawnego, pod głosowanie.  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

zakończył dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku 

kworum. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
zmiany projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej dla Powiatu Łukowskiego na dofinansowanie zadania pn. ,,Dostosowanie 
pomieszczeń do funkcjonowania oddziału ortopedycznego" w następujący sposób: w 
paragrafie 2 dodaje się zapis: po uzyskaniu przez SPZOZ w Łukowie pozytywnej opinii o 
celowości inwestycji, o której mowa w art. 95 ust 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2004 r. o 
świadczeniach opieki zdrowotnej finansowanych ze środków publicznych.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Łukasz Bober, Zygmunt Celiński, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, 
Monika Jędrzejkowska, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Arkadiusz Pogonowski, 
Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga 
PRZECIW (3) 
Krzysztof Okliński, Jerzy Siwiec, Przemysław Wereszczyński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Bartłomiej Bryk 
NIEOBECNI (5) 
Emilia Chruściel, Artur Gałach, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Tomasz Świniarski 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 

że: 

Poprawka uzyskała wymaganą większość. 

Przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 
celowej dla Powiatu Łukowskiego na dofinansowanie zadania pn. ,,Dostosowanie 
pomieszczeń do funkcjonowania oddziału ortopedycznego" wraz z przyjętą poprawką. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, 
Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof 
Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł 
Stoga, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (5) 
Emilia Chruściel, Artur Gałach, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Tomasz Świniarski 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 

że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia woli udzielenia 
pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 
Łukowskiego na dofinansowanie zadania pn. ,,Dostosowanie 
pomieszczeń do funkcjonowania oddziału ortopedycznego". 
 

Uchwała otrzymała nr IV/32/2024 i stanowi załącznik do protokołu. 
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Janusz Kozioł Wicestarosta Łukowski – w imieniu Dyrektora SP ZOZ w Łukowie  

oraz Zarządu Powiatu Łukowskiego podziękował Wysokiej Radzie oraz Panu Burmistrzowi  

za udzielone wsparcie. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 r. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 5 porządku obrad - 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. Poprosił  

Pana Burmistrza o omówienie proponowanych zmian w budżecie. 

 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza – wyznaczył do referowania Skarbnika Miasta. 

 

Barbara Leszczyńska Skarbnik Miasta – omówiła projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, 
Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof 
Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł 
Stoga, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (5) 
Emilia Chruściel, Artur Gałach, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Tomasz Świniarski 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 

że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
na rok 2024. 
 

Uchwała otrzymała nr IV/33/2024 i stanowi załącznik do protokołu. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 6 porządku obrad - 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. Poprosił  

Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza – wyznaczył do referowania Skarbnika Miasta. 

 

Barbara Leszczyńska Skarbnik Miasta – omówiła projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, 
Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof 
Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł 
Stoga, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (5) 
Emilia Chruściel, Artur Gałach, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Tomasz Świniarski 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 

że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej. 
 

Uchwała otrzymała nr IV/34/2024 i stanowi załącznik do protokołu. 

 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 
Miasta Łuków. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 7 porządku obrad – 



13 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Łuków. 

Powiedział, że projekt uchwały został przygotowany w związku ze zgłoszonym przez radnego 

Sebastiana Ignaciuka akcesem do pracy w Komisji Rewizyjnej.  

Przypomniał, że członkowie Komisji wybierani są przez radę miasta zwykłą większością 

głosów w głosowaniu jawnym, w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady, 

spośród kandydatów zgłoszonych w trakcie sesji, wyrażających zgodę na kandydowanie oraz 

kandydatów osobiście deklarujących chęć wejścia do jej składu. Zwrócił się do radnego pana 

Sebastiana Ignaciuka z pytaniem, czy podtrzymuje wolę pracy w Komisji? 

 

Sebastian Ignaciuk Radny – oświadczył, że tak. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zwrócił się do Państwa radnych z pytaniem,  

czy są inne zgłoszenia do pracy w Komisji? Wobec ich braku zamknął listę kandydatów. 

Zapytał, czy do projektu uchwały są uwagi, sugestie ? Stwierdził, że nie ma. Przystąpił do 

głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
powołania radnego Sebastiana Ignaciuka do składu Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Łuków. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, 
Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof 
Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł 
Stoga, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (5) 
Emilia Chruściel, Artur Gałach, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Tomasz Świniarski 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 

że w rezultacie tych wyborów: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zmiany składu osobowego 
Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Łuków. 

Odczytał treść podjętej uchwały. 
 

Uchwała otrzymała nr IV/35/2024 i stanowi załącznik do protokołu. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji Rady Miasta Łuków. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 8 porządku obrad - 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta Łuków. 

Powiedział, że projekt uchwały został przygotowany w związku ze zgłoszonym przez radnego 

Sebastiana Ignaciuka akcesem do pracy w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Zwrócił się do radnego Pana Sebastiana Ignaciuka z pytaniem, czy podtrzymuje wolę pracy  

w Komisji? 

 

Sebastian Ignaciuk Radny – oświadczył, że tak. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zwrócił się do Państwa radnych z pytaniem,  

czy są inne zgłoszenia do pracy w Komisji? Wobec ich braku zamknął listę kandydatów. 

Zapytał, czy do projektu uchwały są pytania ? Stwierdził, że nie ma. Przystąpił do głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
powołania radnego Sebastiana Ignaciuka do składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Miasta Łuków. 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, 
Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof 
Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł 
Stoga, Przemysław Wereszczyński 
NIEOBECNI (5) 
Emilia Chruściel, Artur Gałach, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Tomasz Świniarski 
 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 

żew rezultacie tych wyborów: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zmiany składu osobowego 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Łuków. 

Odczytał treść podjętej uchwały. 
 

Uchwała otrzymała nr IV/36/2024 i stanowi załącznik do protokołu. 
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9. Zamknięcie. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 9 porządku obrad - 

Zamknięcie. 

Wobec wyczerpania porządku zamknął obrady IV nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Łuków.  

Podziękował Państwu radnym za przybycie. 

 

Przewodniczący 
Rada Miasta  

Artur Czubaszek 

 
 

Protokołowała:  

Katarzyna Wereszczyńska 

Kierownik BRM 


